
Akershus gjeterhundlag

Til stede: Geir Marring, Sissel Modin, Hege M. Andersen, Karianne Buer, Mina Klaseie og Elin H. Hegsvold.

Referat styremøtet 28. mars 2023 kl. 21:00
Sted: Teams

Saker:

08/2023 Svare på høring om dommermal (Frist 14/4)
Geir leste opp punktene og styret ble enige på samtlige punkter. Sissel melder inn at
vi ikke har noen innspill til høringsdokumentet.

09/2023 Videre håndtering av sak knyttet til uttalelser på facebook
I den lukkede facebook-gruppa til laget har det blitt stilt kritiske spørsmål knyttet til
styrets valg om å avholde Norgesserie-prøve sammen med Østfold. Styret har i
etterkant blitt klaget inn til NSG sentralt for ikke å ha handlet i tråd med
årsmøtebeslutninger. NSG har videre ønsket at NSG Akershus tar seg av saken.
Styremedlem i NSG Akershus Mina Klaseie er 1. Varamedlem i Akershus
Gjeterhundlag, og ble med på dette styremøtet for å informere om NSG Akershus
sin behandling av saken. Vi vil presisere at Mina ikke har vært tilstede i tidligere
styremøter i Akershus Gjeterhundlag, og har derfor heller ikke vært med på
avgjørelsen om å samarbeide med Østfold. Mina informerte om at NSG Akershus
vil legge vekt på at det ikke står noe i årsmøteprotokollen om at prøven må
avholdes i Akershus, og at styret i Akershus Gjeterhundlag således ikke har handlet
utenfor sitt mandat i avgjørelsen om å arrangere i samarbeid med Østfold.
Akershus Gjeterhundlag er, i tråd med årsmøteprotokollen, med på en søknad om å
arrangere Norgesserie-prøve, og medlemmenes fordeler knyttet til dette er
ivaretatt.

Vi i styret ønsker likevel å ta noe selvkritikk i denne saken. Det burde vært skrevet
mer på punktet om Norgesserien i årsmøteprotokollen, som inkluderte flere av
meningene som ble ytret på årsmøtet.



Akershus gjeterhundlag
I denne forbindelsen ble det også diskutert om det er hensiktsmessig å ha 3
facebook-grupper/sider. Dette gjør det vanskeligere å informere medlemmene,
samtidig som det også kan være forvirrende for medlemmene våre å forholde seg
til så mange informasjonskanaler. Vi diskuterte også behovet for en lukket gruppe,
og kom frem til at vi ikke har behov for å dele informasjon som kun er forbeholdt
aktive/betalende medlemmer. Vi ble derfor enige om å legge ned den lukkede
gruppa og facebook-siden. Karianne undersøker om hun har administrator
rettigheter. Elin og Karianne koordinerer nedleggingen og informasjonen knyttet til
denne.

10/2023 Dommere til FM og Landsprøva
Geir har snakket med Vidar Tangeland ang. FM og han trengte mer tid på å
bestemme seg. Hvis Vidar ikke ønsker å være med, vil Geir ta det alene. Geir vil
uansett ha hovedansvaret for dømmingen. Det har kommet en forespørsel fra ØGL
(østfold gjeterhundlag) om de kan gjennomføre sitt FM i forbindelse med vårt FM.
Dette er vi positive til, men det må i så fall arrangeres på to dager, da vi har
begrenset antall sauer tilgjengelig. Karianne hører med Heiaas. Selv om vi ikke har
dommer 100% på plass vil vi melde inn FM lørdag 30. september. Hege melder inn.

Vi satt opp en liste over dommere vi ønsker å kontakte mtp dømming av
landsprøva, i prioritert rekkefølge. Geir tar ringerunden.
Prioritert liste:

1. Ann Blomkvist
2. Erik Holmgaard
3. Andor Bjørke
4. Steffen Pettersen
5. Jon Aas


